
Referat fra bestyrelsesmøde 19/5-25 

1. Opfølgning på generalforsamling 
a. Sænkning af hastighed på Højager 

i. Vejingeniørerne hos Favrskov kommune vurderer ikke at det er et problem. 
ii. Vi har stillet yderligere spørgsmål til hvordan der vurderes. 

2. Grønt udvalg 
a. Vi har haft besøg af Favrskov Havepleje, der kommer et oplæg fra dem inden næste møde 
b. Det bliver muligt at vælge til og fra, og evt. skyde noget til næste år. 

3. Næste møde 
a. Næste møde afholdes 26/8-25 kl. 20.00 på Højager 97 


